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Abstract (en)
[origin: US4627811A] An apparatus for producing a spunbond by pneumatic take-off and laying of melt-spun filaments comprises a
superatmospheric pressure chamber which is connected to the melt spinneret in a gas-tight manner and has discharge orifices for the filaments.
Said superatmospheric pressure chamber tapers weekly conically into a drawing cell. The aperture angle of the weakly conical superatmospheric
pressure chamber is less than 7 DEG . The filaments are spun in the form of a linear curtain into the interior of the superatmospheric pressure
chamber which is just as wide as the curtain. One side of the conical portion and of the drawing cell is moveable and, at the start of the melt
spinning, can be moved away from the other wall, so that the start-up of spinning is facilitated.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Herstellen eines Spinnvlieses durch pneumatisches Abziehen und Ablegen schmelzgesponnener Filamente besteht aus einer
mit der Schmelzspinndüse gasdicht verbundenen Überdruckkammer mit Austrittsöffnungen für die Filamente. Die Überdruckkammer verjüngt sich
schwach konisch zu einem Verstreckschacht. Der Öffnungswinkel der schwach konischen Überdruckkammer liegt unter 7°. Die Fäden werden un
Form eines linearen Fadenvorhanges in das Innere der Überdruckkammer gesponnen, welche ebenso breit ist wie der Vorhang. Eine Seite des
konischen Teils und des Verstreckschachts ist bewegbar und kann beim Beginn des Schmelzspinnens von der anderen Wand weg bewegt werden,
so daß das Anspinnen erleichtert wird.
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